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Abstract (en)
The article-securing element (1) generates independently of its direction, and relative to a response field (5, 6) emitted by a transmitter coil, a
response field which can be reliably detected by a receiver coil. For this purpose, the article-securing element (1) has a metal strip (3) of soft
magnetic material, which is wound in the shape of a helical line onto an elongate, column-shaped carrier member (2) of non-magnetic material at an
inclination angle alpha which has a value of between 30@ and 60@. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Artikelsicherungselement (1) erzeugt unabhängig von seiner Richtung gegenüber einem von einer Sendespule abgestrahlten Abfragefeld
(5, 6) ein Antwortfeld, das von einer Empfängerspule sicher erfaßbar ist. Zu diesem Zweck weist das Artikelsicherungselement (1) einen
weichmagnetischen Metallstreifen (3) auf, der in Form einer Schraubenlinie auf einen länglichen, säulenförmigen Trägerkörper (2) aus
nichtmagnetischem Material mit einem Steigungswinkel α aufgewickelt ist, der einen Wert zwischen 30° und 60° aufweist. <IMAGE>
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